
Nowe Warpno dn. 18.10.2019r. 

SPRAWOZDANIE 
z przeprowadzenia konsultacji społecznych w Gminie Nowe Warpno 
dotyczących organizacji zbiorowego transportu publicznego w Gminie 
Nowe Warpno. 

Konsultacje społeczne z mieszkańcami Nowego Warpna dotyczących organizacji zbiorowego 
transportu publicznego w Gminie Nowe Warpno , przeprowadzono na podstawie Zarządzenia nr 
099/2019 Burmistrza Nowego Warpna z dnia 20 września 2019r. w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji społecznych na terenie Gminy Nowe Warpno. 
Zgodnie z zarządzeniem konsultacje przeprowadził burmistrz i odbyły się w formie spotkań otwartych z 
mieszkańcami w dniach 1.10.2019 r. w Brzózkach. dnia 2.10.2019 r. w Warnołęce oraz 5.10.2019 r. w 
Nowym Warpnie : przy ul. Podgrodzie i pl. Zwycięstwa (ratusz) . 
Na początku każdego spotkania Burmistrz przestawił sprawy związane z aktualnie działającym 
transportem publicznym na terenie gminy, przedstawił aktualnego przewoźnika firmę Ever-Trans z Polic. 
Omówił transport publiczny jak wygląda w świetle przepisów ustawy o zamówieniach publicznych 
oraz ustawy o transporcie drogowym. Burmistrz poinformował obecnych o zamiarze skorelowania 
transportu publicznego z gminy Nowe Warpno do Trzebieży do linii samorządowej Polic oraz 
niektórych kursów do Polic. Poinformował obecnych, że będąc na spotkaniach Zarządu Powiatu 
Polickiego informował zarząd Powiatu o trudnościach i problemach transportu na terenie gmmy, 
próbując uzyskać pomoc. 

1.Dnia 1października2019 r. w godzinach od 17.30 --- 19.30-świetlica Brzózki 
W spotkaniu uczestniczyło 12 mieszkańców. 
W tracie spotkania mieszkańcy zgłosili wnioski: 
- przyspieszenie kursu rannego z Nowego Warpna, 
- przywrócenie wieczornego kursu z Polic, 
- zwrócenie uwagi na planowany rozkład aby można dojechać i wrócić z pracy do firmy Dobosza w 
Trzebieży, 

- ustawienie kursów tak aby można dokonać zakupów w Trzebieży np. skorzystać z najbliższego 
punktu aptecznego, 

- zwiększenie kursów w soboty. 
Ze strony mieszkańca Brzózek padła propozycja leasingu busów lub autobusów przez gminę, którą 
burmistrz przeanalizował i odradził ze względu na sytuację finansową gminy. Obecni skarżyli się na 
aktualnego przewoźnika na jego brak punktualności, rozkład jazdy busów jest nieodpowiednio dobrany, 
mieszkańcy nie mogą wrócić wieczorami z pracy oraz dzieci ze szkoły. 

2.Dnia 02 października 2019 r. w godzinach od 17.30 - 19.30 świetlica w Warnołęce 
W spotkaniu uczestniczyło 1 7 mieszkańców. 
Wnioski mieszkańców: 

- przyspieszenie kursu rannego z Nowego Warpna, 
- przywrócenie wieczornego kursu z Polic, 
- możliwość dojazdu do lekarza na ul. Kuźnicką w Policach, 
- zwrócenie uwagi na planowany rozkład aby można dojechać i wrócić z pracy do firmy Dobosza w 
Trzebieży, 

- przełożenie kursu z 9.20 z Nowego Warpna na wcześniejszą godzinę, 
- zwiększyć odstęp czasowy pomiędzy odjazdami busów tak aby umożliwić rodzicom odwieźć 

dziecko do przedszkola i zaraz wrócić z powrotem aby nie czekać zbyt długo, 



- umożliwienie mieszkańcom pobyt u lekarza w Nowym Warpnie i dostosować powrót, 
- mieszkańcy poruszyli sprawę lokalizacji przystanku koło świetlicy ale po drugiej stronie drogi, 
- prosili aby przy podpisywaniu umowy z przewoźnikiem zwrócić uwagę na klauzule związane z 
bezpieczeństwem jazdy oraz zapewnieniem środków transportu pod względem technicznym. 

3. Dnia 05 października w godz. 12.00-14.00 w pomieszczeniu stołówki przy ul. Podgrodzie. 
W spotkaniu uczestniczyło 9 mieszkańców. 
- przyspieszenie kursu rannego z Nowego Warpna, 
- przywrócenie wieczornego kursu z Polic, 
- możliwość dojazdu do lekarz na ul. Kuźnicką w Policach, 
- zwrócenie uwagi na planowany rozkład oraz punktualność, 
- zwiększenie kursów w soboty, 
- przełożenie kursu z 9.20 z Nowego Warpna na 8.30. 

4.Dnia 05 października2019 r. w godz. 16.00 - 18.00 w sali konferencyjnej w Urzędzie Gminy w 
Nowym Warpnie. 
W spotkaniu uczestniczyło 14 osób. 
Wnioski mieszkańców: 
- przyspieszenie kursu rannego z Nowego Warpna, 
- przywrócenie wieczornego kursu z Polic, 
- możliwość dojazdu do lekarz na ul. Kuźnicką w Policach, 
- zwrócenie uwagi na planowany rozkład aby można dojechać i wrócić z pracy do firmy Dobosza w 
Trzebieży, 

- zwiększenie kursów w soboty. 

Na koniec spotkań burmistrz poinformował, że zamierza powołać zespół, celem którego będzie 
opracowanie planu transportu publicznego na terenie Gminy Nowe Warpno. 

WNIOSKI 
Zgłoszone wnioski i propozycje do organizacji transportu publicznego zostaną zawarte w 
opracowaniu koncepcji jego funkcjonowania. 
Kopia protokołu zostanie przekazana zespołowi do opracowania planu transportu publicznego 
na terenie Gminy Nowe Warpno. 


